
Hej Björn,

Tack för ditt mejl där du tydligt talar om beslutets konsekvenser 
för er som breddförening. Ni har en väldigt viktig funktion i 
kommundelen och den är naturligtvis extra stor eftersom ni har 
flera idrotter. Det är så man vill att det ska fungera på mindre 
orter och där alternativet innebär ännu mera skjutsande. Det 
sättet som ni sköter er anläggning på är det som man önskar 
att flera andra gjorde och därför blir jag bestört av en modell 
som motverkar föreningsdrivna anläggningar. Jag ställer 
naturligtvis upp på samtal när som helst - och kommer ta upp 
ditt mejl på morgondagens beredning.

Mvh

Anders Holmensköld


